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محمدمهدی عسگرپور: 
اصناف کف قیمت دستمزدها را تعیین کنند

محمدمهــدی عسگــرپور تهیه کننده 
و کارگردان سینمــا گــفت: در اصل 
اصناف باید کف قیمت برای دستمزدها 
را تعییــن کننــد که متــاسفانه همه 
اصنــاف ایــن کار را انجام نمی دهند. 
محمدمهدی عسگــرپور اظهارداشت: 
کنترل دستمزدها نه فقط در عرصه 
فیلمسازی و سریال سازی بلکه در هر 
حوزه دیگری تابع چند تا پارامتر است. یک بخشی از آن به 
شرایط اجتماعی برمی گردد که نرخ تمام شده هر چیزی را 
به شکل طبیعی جامعه تعیین می کند. وی ادامه داد: دولت ها 
هم برای کنترل و نظارت بر قیمت ها حضور دارند. در موضوع 
فیلمسازی و سریال سازی در تمام دنیا موضوع دستمزدها را 
نهادهای صنفی انجام می دهند. متاسفانه در ایران به خاطر 
بعضی موضوعات نهاد صنفی قدرتمندی وجود ندارد. در واقع 
نهادهای صنفی قدرت مانورشان در موضوعات تعیین دستمزد 
کم است. در اصل اصناف باید کف قیمت برای دستمزدها تعیین 
کنند که متاسفانه همه اصناف این کار را انجام نمی دهند. تنها 
چند صنف نرخ های کف دستمزد تعریف کردند. وی با اشاره 
به اینکه ماجرای افزایش دستمزد بازیگران به سال های قبل 
و اقدامات تلویزیون بازمی گردد، تصریح کرد: داستان رقابت 
برای افزایش دستمزدها شروعش به تلویزیون بر می گردد. 
حتی به سینما هم بر نمی گردد. درست است که بعضی ها 
وقتی می خواهند خاطره بازی کنند همیشه مثالی از یک 
فیلم سینمایی می زنند که یک بازیگر برای سه روز بازی یک 
دستمزد نجومی  گرفته، ولی تلویزیون در یک مقطعی که به 
حدود سال 85 تا 87 بر می گردد، کد دستمزدهای بازیگران 
را جدا کرد. عسگرپور ادامه داد: آن موقع موج سریال سازی 
باکیفیت آغاز شد که باعث شد بازیگران سینما به تلویزیون 
کوچ کنند و فیلمسازانی که آن زمان کار کردند یادشان هست 
که در تلویزیون چه اتفاقاتی افتاد. یعنی می گفتند برآورد فیلم 
و برآورد بازیگران باید جدا باشد. من آن زمان در مورد کار 
خودم مقاومت کردم و گفتم باید همه در یک بودجه باشند. 
برای اینکه معقتد بودم کسانی که در تلویزیون کار می کنند از 
یک ساحت متفاوتی نسبت به سینما هستند و دو نوع متفاوت 
هستند. دبیر جشنواره جهانی فیلم فجر گفت: وقتی یک نهاد 
با استفاده از بودجه دولتی این امکان برایش ایجاد می شود که 
بتواند دستمزدهای بالا پرداخت کند این بازی خطرناک را راه 
انداخته است و دیگر کسی نمی تواند به دیگران خرده بگیرد که 
چرا دستمزدها بالا رفته است. البته چند سال بعداز افزایش 
دستمزدها همان نهاد تصمیم گرفت دستمزدها را کنترل کند 
ولی دیگر کاری از دستشان بر نمی آمد. چه زمانی خواست 
قیمت ها را کنترل کند؟ زمانی که از لحاظ پولی به کمبود جدی 
رسیده بود و پولی برای پرداخت دستمزدهای بالا نداشت. 
طبیعی است که وقتی یک جریانی را به دریافت دستمزدهای 
بالا عادت می دهید نمی توانید آنها را مجاب کنید که بازهم با 
رقم کم فعالیت کنند. عسگرپور اظهارداشت: در حال حاضر 
شاهد هستیم که سریال سازی در دو موقعیت متفاوت در حال 
شکل گیری است. یکی تلویزیون است که به صورت سنتی 
فعالیت های خودش را ادامه می دهد که محدودیت های خاص 

خودش را هم دارد. 
 وضعیت اکران مناسب نیست

وی با اشاره به شیوع کرونا و تاثیرات منفی آن بر بازار سینما 
افزود: وضعیت اکران فیلم ها در سینما اصلا مناسب نیست 
و الان تعداد زیادی فیلم سینمایی در صف اکران قرار دارند 
که معلوم نیست چه زمانی بتوانند فیلم هایشان را به نمایش 
بگذارند. همین موضوع باعث شده است نمایش خانگی گزینه 
دوم فعالیت بسیاری از اهالی سینما و بازیگران مطرح شود. 
نمایش خانگی این امکان را می دهد که هم فعالیت جدی انجام 
دهند و هم دستمزدهای خوبی دریافت کنند. حتی اگر از لحاظ 
تاریخی هم بگوییم مقصر افزایش قیمت ها در یک مقطعی 
تلویزیون بوده است؛ امروز به دلیل اینکه نمایش خانگی مورد 
هدف انتقادهاست؛ کسی به سراغ ریشه موضوع نمی رود و 
همگی روی سریال های نمایش خانگی تمرکز می کنند. ما در 
کشوری زندگی می کنیم که همه سراغ مقصر می گردند و کسی 
به سراغ سازندگی و اصلاح امور نیست. عسگرپور گفت: به نظرم 
کنترل قیمت ها و دستمزدها در نمایش خانگی با توجه به اینکه 
چند پلتفرم آن را انجام می دهند شدنی است. اگر این پلتفرم ها 
تشریک مساعی برای کنترل قیمت ها نکنند این نگرانی وجود 
دارد که در آینده همانطور که یک نهاد ناظر بر محتوا ایجاد 
کردند، نهاد ناظری بر کنترل قیمت ها و دستمزدها ایجاد کنند. 
وی تاکید کرد: اگر این اتفاق بیفتد دیگر همه  چیز شبیه به هم 
می شود و آن مزیت رقابتی که به واسطه حضور بخش خصوصی 
ایجاد شده است از بین می رود و نمایش خانگی همان محصولی 
را عرضه می کند که تلویزیون هم می تواند بسازد و هیچگونه 
تفاوتی در آن وجود ندارد. پلتفرم ها برای منافع خودشان هم 

که شده باید راهکار جدیدی را پیدا کنند.
 جلوی رشد هم را نگیریم

محمدمهدی عسگرپور اظهارداشت: ما در مملکتی زندگی 
می کنیم که قیمت مسکن چند برابر شده است. قیمت اقلام 
مصرفی چندین برابر است و طبیعی است که به شکل طبیعی 
این افزایش قیمت ها روی قیمت دستمزدها تاثیر می گذارد که 
با یک همکاری میان پلتفرم ها قابل حل شدن است. اما نکته ای 
که جای نگرانی است این است که نهادهای تصمیم گیرنده 
از یک جایی به بعد وقتی ببینند نمی توانند کنترلی روی 
یک موضوعی داشته باشند برای تخریب و نابودی آن ورود 
می کنند. نمونه بارز آن در بحث »ساترا«ست که برخی از 
سینماگران هم همسو با ساترا چه در جمع های خصوصی و 
چه در رسانه ها اعلام کردند که بگذارید ساترا ایجاد شود و بر 
این حوزه سختگیری کند تا کم کم از بین برود. وی گفت: چرا 
این موضع را می گویند؟ چون استدلالشان این است که سینما 
باید حفظ شود و برای حفظ آن اشکالی ندارد اگر بقیه امکانات 
تخریب شود. به نظرم این استدلال قدیمی  و اشتباهی است که 
فکر می کنند نمایش خانگی رقیب سینماست. همانطور که 
امروز هم سینمای جهان هم، چنین نگاهی به پلتفرم ها ندارد و 
هر دوی این بسترها به فعالیت خودشان ادامه می دهند. البته ما 
به آن درجه از درک موقعیت نرسیدیم که این دو فضا می توانند 
به هم کمک کنند و برای همین این ذهنیت وجود دارد که باید 

جلوی رشد آن را بگیرند.

بازیگر سریال »یاور« گفت: من تجربه بی نظیر 
»شب دهم« را پشت سر گذاشته ام و همیشه بازی در 
آثار مناسبتی برایم جذاب و البته افتخار بوده است، 
مردم همیشه از این دسته از آثار استقبال می کنند 
و به نوعی اینگونه سریال ها طی سال های گذشته در 
ماه محرم و ماه رمضان جایشان را در دل مخاطب باز 
کرده اند. پرویز فلاحی پور اظهارکرد: در حال حاضر 
مشغول بازی در سریال »یاور« به کارگردانی »سعید 
سهیلی« هستم، این سریال برای پخش در ماه 
مبارک رمضان آماده شده و از دیروز )چهارشنبه( 
روی آنتن شبکه سوم سیما رفته است. وی درباره 
حضور خود در سریال »یاور« اضافه کرد: »یاور« 
اثری جذاب و مناسب حال و هوای ماه رمضان و 
دوران امروز جامعه است، اثری با مضمون جوانمردی 
و انسانیت که به خوبی می تواند با مخاطبانش ارتباط 
برقرار کند، فیلمنامه اثر تازگی داشته و به نظر من از 
جمله نقاط مثبت سریال خواهد بود. بازیگر سریال 

»یاور« همکاری با کارگردان سریال »ستایش« را 
لذتبخش خواند و اضافه کرد: سهیلی کار خودش را 
بلد است، به خوبی گروه را هدایت می کند و برای من 
به عنوان بازیگر فضایی آرام و ایمن ایجاد می کند تا 
بتوانم بهترین خودم را ارائه دهم. وی درباره نقش 
خود در سریال »یاور« افزود: نسبت به آثاری که 
تاکنون در تلویزیون بازی کرده ام اثری متفاوت و 
کاراکتری خاص است، این کاراکتر از جمله بازیگران 
اصلی بوده و در کنش داستان تاثیری عمده دارد. 
این بازیگر سینما و تلویزیون درباره تجربه بازی در 
آثار مناسبتی اضافه کرد: من تجربه بی نظیر »شب 
دهم« را پشت سر گذاشته ام و همیشه بازی در آثار 
مناسبتی برایم جذاب و البته افتخار بوده است، 
مردم همیشه از این دسته از آثار استقبال می کنند و 
به نوعی اینگونه سریال ها طی سال های گذشته در 
ماه محرم و ماه رمضان جای شان را در دل مخاطب 
باز کرده اند. وی فعالیت در دوران کرونا را سخت 

خواند و ادامه داد: طبیعتا کار برای بازیگران در دوره 
کرونا بسیار سخت است، البته کرونا زندگی را برای 
همه مردم سخت کرده اما به واسطه اینکه بازیگران 
در اکثریت مواقع نمی توانند ماسک به صورت داشته 
باشند وضعیت برایشان سخت تر می شود، البته در 
پروژه »یاور« خوشبختانه نکات ایمنی و پروتکل های 
بهداشتی به خوبی رعایت می شود اما در هر صورت 
امیدوارم دیگر شاهد چنین وضعی نباشیم و بتوانیم 
همچون گذشته در محیطی آرام و ایمن کار کنیم. 
بازیگر سریال »خانه امن« درباره تطعیلی سالن های 
سینما و تئاتر طی هفته جاری خاطرنشان کرد: 
واقعیت امر کرونا شوخی بردار نیست، ما شاهد 
رکوردشکنی وحشتناک کرونا بودیم، خود من هم 
در پروژه هایی که مشغول بازی بودم چند نفری به 
بیماری مبتلا شدند، وقتی صحبت از جان انسان 
می شود از نظر من تعطیلی این دو هنر فعلا خالی 

از سود نیست.

شهـره ســلطانی با ابراز دلتنگی برای حضور 
در تئاتر از مسئــولان خواست که از نظر مالی و 
بهداشتی، از پــروژه های هنری حمایت کنند 
تا هنرمندان بتوانند با آرامش و در امنیت روانی، 
کار کنند. این بازیگر هم مانند دیگر همکارانش 
در تئاتر دلتنگ حضور روی صحنه است، ولی فعلا 
فعالیت در این حوزه را امکان پذیر نمی داند. او که 
سال گذشته مانند تعداد زیادی از بازیگران درگیر 
کرونا شد، درباره فعالیت های اخیر خود در زمینه 
تئاتر اظهارکرد: من بچه تئاتر هستم. دلم برای 
صحنه لک زده است ولی در شرایط فعلی ناچار 
شدم پیشنهادهایی را که برای بازی در چند نمایش 
داشتم ، رد کنم. او توضیح داد: وضعیت اجرای 
تئاتر بسیار نابسامان است. برخی گروه ها چند 
ماه وقت و انرژی می گذارند و نمایشی را برای اجرا 
آماده می کنند اما به دلیل شرایط دشوار کرونایی و 
تعطیلات مقطعی تئاتر، عموما نمایش هایشان فقط 
چند شب روی صحنه می ماند و وقت و انرژی شان 
هدر می رود. ایــن مساله را برای دوستانی که به من 
پیشنهــاد همکاری داده بودند، توضیح دادم و در 

نهــایت آنان هم پذیرفتند که فعلا شرایط مناسبی 
برای اجرای تئاتر نداریم. این بازیگر که تجربه 
کارگردانی در سینما و تئاتر را دارد، اضافه کرد: 
اگر تئاتر شرایط پایدارتری داشت، با اینکه از نظر 
مالی هرگز ما را تامین نکرده است، حتما در کنار 
پروژه های تصویری، یک کار تئاتر هم می پذیرفتم 
چون از نظر روحی واقعا به حضور روی صحنه و 
ارتباط بی واسطه با تماشاگر نیاز دارم، ولی متاسفانه 

چنین زمینه ای فراهم نیست.
 تئاتر منبع انرژی است

سلطانی با یادآوری این نکته که زندگی هنرمندان 
و فعالان تئاتر هرگز از این راه تامین نمی شده، ادامه 
داد: تئاتر برای ما منبع درآمد نیست بلکه منبع انرژی 
است که به لحاظ عاطفی ما را تامیــن می کنـد ولی در 

حال حاضر هیچ امیدی نــیست که 
یــک گروه نمایشی بتواند اجراهای 
خود را طبــق برنامه ریزی های انجام 
شده از اول تا به آخر روی صحنه 
ببرد و مدام این نگرانی هست که با 
تغییر شرایط کرونایی، فعالیت های 
تئاتری دچار وقفه شود بنابراین 
تئاتر این روزها نمی تواند آن انرژی 
همیشگــی را به ما ببخشد. این 
بازیگر درباره دیگر فعالیت های 
خود بیــان کرد: مشغول بازی در 
یک پــروژه تصویری هستم که 
جزئیات آن بعدا اعلام می شود. 
چند پــیشنهاد برای همکاری در 
فیلم های هنر و تجربه و همینطور 
پروژه های نمایش خانگی دارم. این 
روزها حضور در پروژه های نمایش 
خانگی، منطقی تر است چون بیشتر 
می توان به ثمره اش امید داشت. 

سلطانی با اشاره به شرایط دشوار بازیگری در دوران 
کرونا ادامه داد: ریسک بیماری را به جان می خریم 
ولی چاره ای نیســت چون باید کار کنیم و امیــدوارم 
همه همکارانم کار و منبع درآمد داشته باشند. 
خوشبختانه پروژه تصویری که من در آن حضور 
دارم، به رعایت پروتکل ها بسیار پایبند هستند و 
امیدوارم دیگر پروژه ها هم این موضوع را جدی 
بگیرند چون در دوران سخت خانه نشینی، تولید 
محتوای جذاب و سرگرم کننده برای مردم اهمیت 
بسیاری دارد و مسئولان هم باید قول بدهند از نظر 
مالی و رعایت پروتکل های بهداشتی، ما را تامین 
کنند تا در امنیت و آرامش بتوانیم کار تولید کنیم 
و ضمن ایجاد سرگرمی برای مخاطبان، به گذران 

زندگی هم بپردازیم.

شهره سلطانی:
 ریسک بیماری را به جان می خریم

تهیه کننده سریال »بی همگان« از شروع تولید 
این مجموعه پربازیگر و پرماجرا خبر داد که سعی 
دارند این سریال را برای آنتن زمستان امسال شبکه 
سه سیما آماده کنند. سریال »بی همگان« روزهای 
پیش تولید را پشت سر می گذارد تا هرچه زودتر 
بتواند مهیای تولید شود. مجموعه تلویزیونی که 40 
قسمتی است و سعی دارد برای زمستان شبکه سه 
آماده شود. مهران مهام تهیه کننده این سریال گفت: 
این روزها در حال آماده کردن مقدمات کار، آخرین 
بازنویسی مجموعه »بی همگان« توسط علیرضا 
کاظمی پور و سعید جلالی هستیم تا دو ماه دیگر کار 
در تهران کلید بخورد. او در پاسخ به این سوال که کدام 
کارگردان، سریال »بی همگان« را می سازد، خاطرنشان 
کرد: رضا کریمی که او با آثار خوبی در سینما مثل 
»انعکاس« و »آدم کش« و در تلویزیون به سریال 
»گمشدگان« شناخته می شود، قرار است مجموعه 
تلویزیونی »بی همگان« را کارگردانی کند. آنالیزها 
و بازنویسی ها هم تحت نظر ایشان پیگیری می شود؛ 
ان شاءا... همه شرایط به خوبی کنار هم قرار بگیرند 

بتوانیم در خردادماه تولید را آغاز کنیم. 
 بازگشت به ساخت ملودرام ها

مهام درباره بازگشت به ساخت درام بعداز چند 

سال، تاکید کرد: خوشبختانه در کارنامه ام درام های 
مختلف و متنوعی را تجربه کرده ام اما به دلیل اینکه 
مدت زیادی کارهای پشت سر هم کمدی را تهیه 
کردم این بازگشت به تعویق افتاد. مدت ها دغدغه 
داشتم در موضوع ازدواج و سبک زندگی کاری بکنم 
و البته در قالب طنز و کمدی هم آثاری تولید شد که 
از این فضا دور نبود؛ نهایتا بعداز چند سال این اتفاق با 

»بی همگان« می افتد. 
 تلاش برای رسیدن به آنتن زمستان

درباره  همچنین  تلویزیون  تهیه کننده  این 
پیش بینی زمان تولید و پخش سریال، تصریح کرد: 8، 
9 ماه فیلمبرداری برای سریال »بی همگان« پیش بینی 
کرده ایم و سعی داریم سریال را به آنتن زمستان امسال 
برسانیم. تنها چیزی که می توانم بگویم این سریال 
همسانی و همطرازبودن ازدواج بین دخترها و پسرها 

را نشانه گرفته است. 
 سکانس های شلوغِ  پربازیگر

وی در خصوص انتخاب بازیگران، تاکید کرد: 
وقتی به فیلمنامه نگاه می کنیم شخصیت ها و اتفاقات 
آن قدر زیادند که باید سکانس های شلوغ و پربازیگری 
را تدارک ببینیم. من همیشه دوست دارم بازیگران 
جدید در کنار بازیگران قدیمی و کاربلد قرار بگیرند که 

ماحصل کارهایمان معرفی بازیگران جوان هم باشد. 
البته همه این اتفاقات، به نگاهِ آقای کریمی کارگردان 
وابسته است؛ حداقل 10، 15 شخصیت اصلی را به 
کاربلدها واگذار خواهیم کرد و قصد داریم از بازیگران 

جوان بیشتری استفاده کنیم. 
 »بوتیمار« چه زمانی پخش می شود؟

مهام در پایان از پخش سریال »بوتیمار« که قرار بود 
نوروز از شبکه سه سیما پخش شود، خبر داد و گفت: 
آخرین خبری که به ما داده اند این بوده که بعداز ماه 
مبارک رمضان این سریال پخش می شود. امیدوارم این 
اتفاق بیفتد سریال خوبی شده و حرف ها و دغدغه های 

به روزی را مطرح می کند.

رضا کریمی سریال »بی همگان« را می سازد

 درامی  پربازیگر برای زمستان ۱۴۰۰

آخرینوضعیت
»بارانکوثری«

بــاران کوثری بازیگر سینما 
که مبتلا به کرونا شده است، 
این روزهــا مراحل درمان را 
در خانه سپــری مــی کنـد. 
جهانگیر کوثری پدر این بازیگر 
خبر ابتلای این بازیگر را به 
کرونا  تایید و اظهارکرد: خدا 
را شکر، »باران« به کرونای 
خفیف مبتلا شده و با آزمایش 
و اسـکن ریه مشخص شــده 
است  که ریه اش درگیر نیست. 
به گفته این تهیه کننده؛ باران 
کوثری تا 10 روز آینده در خانه 
استراحــت می کند تا دوران 
قرنطینــه اش را سپری کند. 
باران کوثـری بازیگر فیلم هایی 
چــون »عصبانــی نــیستم«، 
»خون بازی«، »کوچه بی نام«، 
»عرق سرد« و... این روزها در 
سریــال »ملکه گدایان« برای 
شبکه نمایش خانگی مقابل 

دوربین رفته بود. 

جمال ساداتیان: 
 بسیاری از فیلم ها به درد 

سینما نمی خورند
جـمــال ســاداتـیــان 
تهیه کننده سینما بیان کرد 
که بسیاری از فیلم هایی که 
در صــف اکـران هستنــد 
بایـد به شبــکه نمایـش 
خــانگی بروند، چــرا که 
قــدرت جــذب مخاطب 
را ندارند. همزمان با یکساله شدن فرآیند اکران 
آنلاین در سینمای ایران، »کافه هنر« به نقد و 
بررسی این شیوه از اکران فیلم ها در سینمای 
ایران در طی یکسال گذشته پرداخت. مهمانان 
این قسمت از برنامه »کافــه هنر« سیدجمال 
ساداتیان تهیه کننده سینمــای ایران و علی 
ترابی از فعالان رسانه و خبرنگار حوزه فرهنگی 
بودند. ساداتیان که تهیه کنندگی فیلم قاچاق 
شده »متری شیش ونیم« را بر عهده داشته 
است، در مورد نسبت قاچاق فیلم و اکران آنلاین 
گفت: بعید می دانم که اکران آنلاین بتواند جلوی 
قاچاق را بگیرد و حتی می بینیم که فیلم هایی 
که به علت شرایط کرونایی و بسته بودن سالن ها، 
وارد پلتفرم های پخش فیلم می شوند در عرض 
دو، سه ساعت قاچاق شده و در شبکه های قاچاق 
توزیع می شوند. یکی از مشکلات ما هم همین 
شبکه های ماهواره ای است که تمامی پخش آنها 
به محصولات تولید شده در ایران اختصاص دارد 
و محتوایی از خودشان برای پخش کردن ندارند. 
وی در ادامه با اشاره به اینکه من فکر می کنم ما هر 
کاری بکنیم نمی توانیم جلوی شبکه قاچاق فیلم را 
بگیریم و حتی سینمای آمریکا هم با وجود قانون 
کپی رایت مصون از این اتفاق نیست، عنوان کرد: 
البته در ایران از سال های گذشته این مطالبه از 
سازمان های مختلف مثل وزارت ارشاد وجود داشته 
است که شما به عنوان متولی عرصه سینما هزینه 
بکنید و بتوانید جلوی اینها را بگیرید. به هرحال 
بحث های حقوقی در خارج از کشور رایج است و با 
به کارگرفتن چند وکیل خوب می شود جلوی اینها 
را گرفت. تهیه کننده فیلم »متری شیش ونیم« 
گفت: از پارسال تا به حال و به خاطر اینکه این 
شبکه های مجازی و پلتفرم ها در حال گسترش 
بودند اینها خودشان اراده کردند و سیستم حقوقی 
درست کرده و این قضیه را پیگیری کردند. من هم 
شنیدم که خوشبختانه اتفاقات خوبی رخ داده و 
توانستند جلوی پخش بعضی فیلم ها را در این 
پلتفرم ها بگیرند، از جمله »متری شیش ونیم« که 

به صورت رایگان پخش می شد. 
 نقش پلتفرم ها در سرگرمی مردم 

وی افزود: مسئولان در یکسال گذشته به 
مراتب مردم را به ماندن در خانه تشویق می کردند 
و طبیعتا برای تحقق این امر باید برای سرگرمی 
مردم هم فکری کردنــد که پــلتفرم های نمایش 
خانــگی در این زمینــه نقش کلیدی داشتند. 
تهیه کننده فیلم »متری شیش ونیم« ادامه داد: 
فیلم هایی که جدی تر ساخته شده و هزینه های 
سنگین تری داشته اند تحت هر شرایطی نمایش 
خانگی هزینه های آنها را بر نمی گرداند و اینها 
حتما باید در سینما با مخاطب بیشتر و با گردش 
مالی بهتری بتوانند به درآمدهایشان برسند. در 
نتیجه فیلم هایی که قدری جدی تر هستند از 
حضور در نمایش خانگی استنکاف می کنند. الان 
هم دو سه فیلمی که در این فضا قرار گرفته اند 
پیش از اکران قاچاق شدند، فیلم هایشان اصطلاحا 
دست خورده شد و لذا مجبور شدند به اکران 
نوروزی و اکران آنلاین روی بیاورند. شاید اگر 
شرایطشان مثل بقیه عادی بود وارد این فضا 
نمی شدند. ساداتیان ادامه داد: به زعم بنده بسیاری 
از فیلم هایی که در صف اکران هستند باید به 
شبکه نمایش خانگی بروند، چرا که با توجه به 
استانداردهایی که برای پرده تعریف می کنیم 
قدرت جذب مخاطب را ندارند و خیلی به درد 
سینما نمی خورند. ولی آن فیلم های ارزشمند 
هر زمانی اکران شوند مخاطب خوبی دارند تا 
تهیه کنندگان آن هم بتوانند با آن به درآمد رسیده 
و فیلم بعدی خود را بسازند. وی اضافه کرد: به نظرم 
اکران آنلاین تجربه خوبی بود که هم جایگاه سینما 

خودش را نشان دهد و هم نمایش خانگی.

اکرانرمضان
فیلمجدیدندارد

سخنـگــوی شورای صنفی 
نمایــش گـفت: براساس نتایج 
پیشین جلســه شورای صنفی 
نمایش، همچنان شاهد اکران 
فیلــم های نــوروزی خواهیم 
بود، ایـن آثار به دلیل تعطیلی 
سینمـاها مدت کمی اکران 
شده اند و باید بعداز بازگشایی 
به کارشــان ادامــه دهــند. 
مرتضـی شـایسته اظهارکرد: 
به دلیل تعطیلی اخیر سینماها 
جلسه شـورای صنفی نمایش 
در هفته جــاری برگزار نشد 
و اولین جلسه پس از بازگشایی 
سینماها برگزار خواهد شد. 
وی در همیــن راستـا ادامه 
داد: براساس نتایــج پیشین 
جلسه شورای صنفی نمایش، 
همچنان شاهد اکران فیلم های 
نوروزی خواهیم بود، این آثار 
به دلیل تعطیلی سینماها مدت 
کمی اکران شده اند و باید بعد 
از بازگشایی به کارشان ادامه 
دهند. سخنگوی شورای صنفی 
نمایــش در همین رابطه ادامه 
داد: بر همین اساس و با توجه 
به اینکــه تعطیلات کرونایی 
تا اوایل ماه رمضان به طول 
می انجامــد، ما شاهد اکران 
اثری جدید برای این ماه عزیز 

نخواهیم بود

پرویز  فلاحی پور: 

بازی در آثار مناسبتی برایم جذاب است


